# 塑造世代的信仰

提摩太後書 1:5; 申命記 6:5-7 引言:值得傳承的信仰遺產

李克強牧師

## Faith that Shapes Generations

2 Timothy 1:5; Deuteronomy 6:5–7 Introduction: A Legacy Worth Passing On Rev. Albert Li

(一)信仰始於家庭

- (二)父母作為首要門徒—孩子也能成為見證者
  - (A) 以身作則的教導
  - (B) 以神的話語為家庭中心
  - (C) 鼓勵個人信仰成長
  - (D) 以恩典引領
- (三) 傳承信仰—既向後代, 也向長輩傳遞
- (四)即使你沒有子女……你依然擁有影響力
- (五) 給仍在等待中的信徒的話

結論:留下信仰的傳承

### 分享和討論

- 1.今天的信息在那方面對你有最深的影響?
- 2.申命記 6:5-7 提到要在家庭中持續教導信仰,你認為你的家庭在哪 些方面已經實踐了這個教導?還有哪些可以改進或加強的地方?
- 3.在這樣的等待過程中,你如何保持信心並繼續忠心地活出福音?
- 4.你覺得神現在在你的生命中呼召你影響誰?你可以如何更積極地 成為他人的信仰鼓勵者?

#### Body:

- (I) Faith Begins at Home
- (II) Parents as Primary Disciples—and Children as Witnesses Too
  - (A) Teaching by Example
  - (B) Centering the Home on God's Word
  - (C) Encouraging Personal Faith
  - (D) Leading with Grace
- (III) Passing Down—and Passing Up—a Living Faith
- (IV) Even If You Don't Have Children... You Have Influence
- (V) Words to the Faithful Who Are Still Waiting

Conclusion: Leave a Legacy of Faith

#### Share and discuss:

- 1. In what way has today's message impacted you the most?
- 2. Deuteronomy 6:5–7 speaks about teaching faith consistently within the family. How has your family already practiced this teaching? Are there areas that could be improved or strengthened?
- 3. During the waiting process, how do you maintain faith and continue to live out the gospel faithfully?
- 4. Who do you feel God is calling you to influence in your life right now? How can you be more intentional in encouraging others in their faith?

#### 本論: